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Ze zvláštních zdrojů jsme se dozvěděli, že probíhá natáčení scén, ve 
kterých jsou již siamská trojčata oddělena. Helga, Eržika a Gertrůda se 
nechali operovat, aby mohla každá žít vlastní život. Rozdílné názory, které 
panovaly mezi sestrami nebyli žádnou výjimkou. Helga, temperamentnější 
z nich se chtěla věnovat adrenalinovým sportům, ovšem Erika má strach 
z výšek a nebezpečí. „Prostě to dál už nešlo.“ uvedla Helga. Na první 
pohled se zdá, že po operaci jsou sestry konečně šťastné, ale není tomu 
tak. Eržika s Gertrůdou trpěly tak moc oddělením, že se nechaly opět sešít 
k sobě. Na otázku, zda netouží po volnosti, kterou by měly v případě, že 
každá bude žít sama, odpověděly svorně, že nestojí o další velké změny 
v životě, a že by se jedna bez druhé utrápily. Ovšem Helga má konečně 
vysněnou volnost a může se věnovat čemukoliv chce, a to jak dodala „bez 
svých sester. Měly jsme pěkný vztah, ale všechno musí někdy skončit a ta 
pravá doba již nastala.“ 

Siamská trojčata oddělena

SOUTĚŽ: 
Z jakého filmu je otázka: 

„Tati, a prděj taky hadi?“

Odpověď sdělte osobně 
Vojtovi Žmoulákovi. Vítěž 
získá 5 melounů.

REKLAMA

POČASÍ:

Dnes bylo zase polojasno.

CHVILKA POEZIE:
Opíjím se okurkovým lákem
okouzlená Vojtou Žmoulákem.
je tak úžasný a krásný,
jsem in love, to je jasný.
Když měl naposled plakat v Bravíčku,
měla jsem z toho slzu na víčku.
Teď už je nad mou postelí pověšen 
zdává se mi o něm krásný sen.

Číča  4. oddíl 

Unikátní operace
V Kamenické nemocnici byla provedena unikátní operace: siamská troj-
čata byla oddělena a dvě z těchto sester byly následně přišity zpět k sobě. 
Náš Váš Hollywood bulvár přináší exkluzivně rozhovor s MUDr. Hynkem 
Pacholíčkem, který tuto operaci provedl.

Vykonávají se u nás podobné operace často?
Kdepak. Tato operace byla v Kamenici provedena poprvé, vlastně to byl 
takový pokus, netušili jsme, zda-li to vyjde, a zda-li nezůstane jedna ze 
sester například s jednou rukou a třemi nohami. 



SPORT

Neměly tedy sestry před operací strach?
Ale neměly. Jsem mimo jiné i psycholog, a tak dobře vím, že se musí paci-
entům před operací lhát.

Jak tato operace probíhala?
Sestry jsme nejdříve uspaly makovým odvarem za zpěvu ukolébavky naší 
zdravotní sestry. Poté jsme použili k operaci motorovou pilu, nejdříve jsme 
si však barevnou křídou nakreslili, kudy řez povede. Můj děda byl naštěstí 
drvoštěp, a tak se umím s pilou dobře trefit. Poté jsme povolali babičku 
naší zdravotní sestry, která je švadlena, aby sestry sešila.

To jsou ovšem dost podivné praktiky. Nemáte někdy problém s minis-
terstvem zdravotnictví?
My jsme soukromá ordinace, a tak máme originální praktiky, které jsme 
odkoukali z některých jihovýchodních zemí. Tuto operaci nechtěl žádny 
kolega provést, a tak jsem se nabídl sestrám sám. Máme až desetipro-
centní úspěšnost, že se operace povede, a tak sestry hned nadšeně sou-
hlasily.
          -ble-

Lída dala gól!

FOTOROMÁN

Žmoulák pozval maskérku Lucku na rande 

Žmoulák pozval i maskérku Katku na rande 

Jako první šla Katka, ale Lucka je potkala....

Žmoulák ostrouhal... holky šli na rande...


